



BREAST CANCER AND THE RIGHT TO A HEALTHY ENVIRONMENT

Side-event sponsored by the Network of Parliamentarians for a Healthy Environment and the Women@PACE group

Tuesday 10 October 2023

12h45-13h45, room 11 (Palais)

- ▶ Could the environment have an impact on the development of breast cancer? More precisely, what environmental factors are likely to contribute to the development of breast cancer? Would guaranteeing a healthy environment reduce the risk of breast cancer?
- ▶ As part of Pink October, and to discuss the recognition of the right to a healthy environment, we invite you to debate this subject with **Prof. Carole Mathelin**, whose study has highlighted correlations between the environment and the development of breast cancer.



CANCER DU SEIN ET DROIT À UN ENVIRONNEMENT SAIN

*Side-event sponsorisé par le Réseau de parlementaires
pour un environnement sain et le groupe Femmes@APCE*

Mardi 10 octobre 2023

12h45-13h45, salle 11 (Palais)

- ▶ L'environnement pourrait-il avoir un impact sur le développement du cancer du sein ? Plus précisément, quels facteurs environnementaux sont-ils susceptibles de contribuer à l'apparition du cancer du sein ? Garantir un environnement sain permettrait-il de réduire le risque de cancer du sein ?
- ▶ Dans le cadre d'Octobre rose, et pour échanger sur la reconnaissance du droit à un environnement sain, nous vous invitons à débattre avec **Prof. Carole Mathelin**, dont l'étude a mis en lumière des corrélations entre l'environnement et le développement des cancers du sein.